
 

Vill passa på att önska alla mina följare en riktigt God Jul. Tyvärr så blev det ju en 
grön jul och det är man nästan van vid nu. 

Ärligt talat så tycker jag att det är skönt med att det inte är någon snö, för då kan jag 
ägna mig åt min stora hobby, att fotografera kultur- och fornminnen. Även 
fotografera gamla byggnader i Borås som fortfarande finns kvar. 

Passa på att njuta av ledigheten som många har nu vid juletid och njut av den goda 
maten och framför allt umgås med nära och kära. Själv ska jag fira julen hos min 
sambos son. Ni som ska ut i trafiken ta det lugnt så ni kommer fram bättre att komma 
lite senare än inte alls. 

God Jul på er alla 

 


